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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem fokozatosan szabadítják fel a kórházi 
ágyakat a koronavírusos betegek számára?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A koronavírus.gov.hu oldal mai tájékoztatása szerint a mai napon, 2020 április 17-én hivatalosan 
1763 fertőzöttet tartanak számon, a kórházban ápoltak száma nem éri el az ezer főt. Ennek ellenére 
a kórházi férőhelyek 60 százalékát, azaz 39.500 ágyat szabaddá kell tenni a koronavírussal fertőzött 
betegek számára. A kormányzati intézkedés szívszorító élethelyzetek megjelenésével járt. Az ország
minden pontjáról érkeznek a bejelentések, miszerint magatehetetlen, 24 órás ápolásra, szoruló 
betegek kerülnek ki a kórházak falai közül. A családok érthető módon nincsenek felkészülve 
ezeknek a helyzeteknek a kezelésére. A napokban Veszprém megyei viszonyokról értesültem. 
Sümegen a krónikus osztály betegeit teljes létszámban szándékoznak haza küldeni, Várpalotán 
szintén magatehetetlen beteg idős embereket tesznek ki a kórházból. Nincs kétségem, hogy a 
helyzet az ország minden pontján hasonlóan alakul, ami hatalmas katasztrófával fenyeget. Történik 
mindez annak ellenére, hogy teljesen elképzelhetetlen, hogy a fertőzöttek száma egyszerre ugrik 
meg az ország minden pontján és hirtelen 30 ezer ember szorul majd kórházi ápolásra.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Tekintettel a hivatalosan igazolt fertőzöttek számára, milyen tudományos érvek indokolják a 
kórházi ágyak 60 százalékának felszabadítását a koronavírussal fertőzött betegek számára?

2. Ki és mikor készítette a kormányzati intézkedés szükségességét alátámasztó epidemiológiai 
szakvéleményt?

3. Miért nem fokozatosan szabadítják fel a kórházi ágyakat, ahogy a bekövetkező megbetegedések 
ezt valóban szükségessé teszik?


